
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde Nørreskov Skolen  

skoleår 2024/2025 
 

Ref. Bestyrelsesmøde onsdag den 26.02.25 
 

kl. 18.30-21.00  
 

Afbud: Ditte, David, Betina 
Tilstede:  
Mødeleder: Formand 
Ordstyrer: Formand/ næstformand 
Referent:  
Gæstedeltagere: 
 
Mødeindhold januar jf. Årshjul vedtaget 2022/2023 

1. Regnskab 

2. Indslag/ gæstedeltagelse 

3. Lige år: Høringssvar kvalitetsrapport 

4. Lige år: Kommende skolebestyrelsesvalg – opstart, valg af valgbestyrelse 

 TID PUNKTER: TOV-
HOLDER 

OBS BILAG 
 

REFERAT: 

 18.30-
18.35 

 
Velkomst 

Christian   1. Der var afbud fra tre medlemmer 

 18.35-
18.50 

Orienteringer 
Elevråd, perso-
nale & forældre-
repr. 
 
 

Alle   2. Elevrådet orienterede om de kommende forhandlin-
ger til elev-millionen. 

3. Skolen orienterede om: regnskab 2024, skolefest, 
cykelværksted, ventilation trin 2, Erasmus+-forløb, 
trivselsmålingen. 

 18.50-
19.10 

Revision af kost 
& sundhedspoli-
tik + case fra 
9.årgang 

Christian  1 4. Kost & sundhedspolitikken blev revideret og god-
kendt. 

5. Grundet misligholdelse af 9.årgangs dispensations-
ordning vedr. indkøb i Brugsen i den store pause, 
besluttede bestyrelsen at trække dispensationen til-
bage. 9. årgang har derfor ikke længere tilladelse til 
at forlade skolens område i pauserne. 

 19.10-
19.20 

Orientering om 
sag – lukket 
punkt 

Mike   6. Punktet blev behandlet og drøftet. 

 19.20-
19.40 

Skolefilm premi-
ere og drøftelse 
af  
mediestrategi  

Mike   7. Der var begejstring for den nye skolefilm fra Odense 
Skolefoto. Filmen vil blive lanceret på AULA/ face-
book i løbet af marts/ april 2025. 

 19.40-
20.00 

Orientering om 
Folkeskolens Kva-
litetsprogram - 
opdatering 

Mike   8. Folkeskolens kvalitetsprogram blev gennemgået og 
sammenholdt med DKT/ Den Kommunale Redegø-
relse for skoleåret 2025/2026.  

9. Særlig opmærksomhed blev henledt på pkt.2 fra 
DKR under overskriften faglige retninger - ”Bevæ-
gelse fra special til almen”.  

10. Bestyrelsen blev orienteret om, at skolen fra 1. au-
gust, som følge af pkt.9 ”Bevægelse fra special til al-
men”, opretter en NEST-inspireret mellemform i 
indskolingens Spireklasse. Formålet hermed er in-
klusion af elever visiteret hertil. Indskolingspersona-
let har gennemført videreuddannelse i NEST-pæda-
gogik, de fysiske rum i spireklassen tilpasses NEST-
pædagogikken og der vil blive ansat mere personale 
til det nye tiltag.  

11. På baggrund af kvalitetsprogrammet samt DKR skal 
skolens ledelse og TR nu påbegynde udarbejdelsen 
af skoleplanen for 2025/2026. Denne sætter retning 
for lærernes arbejde og skal præsenteres for perso-
nalet i foråret. 



 

 

 20.00-
20.20 

Beslutningspunkt 
og godkendelse 
af timeforde-
lingsplanen 

Mike  2 12. Punktet tog udgangspunkt i fremsendte forslag til 
godkendelse. Bestyrelsen har kunnet gennemlæse 
forslaget og fremsende spørgsmål til ledelsen frem 
til og med tirsdag d. 25/2. 

13. Den endelige timefordelingsplan kan ikke færdiggø-
res endnu, hvilket også gælder skoleplanen. Det 
skyldes tre afventende sager, der forhaler færdiggø-
relsen: 

• uafklaret forhold vedr. tidlig tysk – Dan-
marks Lærerforening har ønsket at be-
handle sagen med B & U udvalget. 

• Etablering af NEST-mellemform og  

• beslutninger vedr. Juniormesterlære 
14. Timefordelingsplanen: 

A. Klassetrivselstimer bibeholdes – god-
kendt. 

B. Samme skoledag Trin 1 – godkendt. 
C. Reduktion af timer 0., 1. og 2.klasse øn-

skes drøftet til skoleår 2026/2027 
D. Der ønskes samme bemanding til kom-

mende 7. årgang som var de 3 klasser – 
godkendt, men bestyrelsen ønsker at se 
en form for planlægning af parallellæg-
ning af timer med dette formål. 

E. Co-teaching beholde 2 lektioner til co-
teaching I dansk og matematik i hver 
klasse – dog ikke på 7.årgang – se oven-
for – godkendt. 

F. PLC-prioriterer rest-timerne fra timeban-
ken – godkendt, men bestyrelsen vil 
gerne holdes orienteret om, hvad ti-
merne bruges til, hvorfor og en evalue-
ring af deres brug.  

G. Reduktion af skoledagen i 7. og 9. år-
gang. I præsentationen til beslutnings-
punktet stod der ”I forbindelse med at 
UVM har ændret i antallet af fagtimer, 
sker der på 7. og 9. årgang, en reduktion 
af skoledagen. Det er fordi de ikke læn-
gere skal have 3 lektioners idræt i ugen, 
men kun 2”. Bestyrelsen kan have fået 
det indtryk, at de to årgange skal reduce-
res med én lektion om dagen – i alt 5 lek-
tioner om ugen. Bestyrelsen besluttede, 
at skoledagen ikke skal reduceres for 7. 
og 9. årgang. Rettelsen består i, at 7. og 
9. årgang har en reduktion på én lektion 
om ugen. Ønsker bestyrelsen fortsat at 
sige nej til reduktionen på baggrund af 
den nye viden? 

H. Ved en eventuel afskaffelse af tidligt tysk 
ønsker bestyrelsen af timerne øremær-
kes fortsat træning i tysk/sprog på trin 1 
og på trin 2 kan timerne disponeres som 
PLC finder det egnet. 

 

 20.20-
20.40 

Orientering ” 
Handleplan for 
elevløft 9. år-
gang”  
 

Mike  1 15. Punktet udgår og bliver til skriftlig orientering – se 
forrige dagsorden og bilag for skriftlig orientering 

 20.40-
21.00 

Evt.     

  Ønsker til kom-
mende dagsorde-
ner 

 

   - Opfølgning på arbejdet med virksomhedshal. 
Der skal udarbejdes en virksomhedsplan 

- Opfølgning på trin 1 og rullende skolestart 
samt spireklasserne og deres tilknytning til 
stamholdene. 

- Besøg af trin 2 og trin 3 
- Besøg af resursekoordinatorer KS/GS – tavle-

møder 
- Besøg af PLC-koordinator – hvad er det nye PLC 
- Besøg af skolepatruljen 

 



 

 

 

 

 

 

Princip og politik-arbejdet 

 

 Skriftlige orienteringer fra januar 2025 

  


